

## Terms and Conditions for HSBC Premier – Apple Offer

1. Offers are applicable exclusively to HSBC Premier Mastercard® holders ("**Eligible Customers**") of The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited (the "**Bank**") in the Hong Kong Special Administrative Region only. Please check with Carlton One ("**Service Provider**") for details.
2. Eligible Customers may purchase designated Apple product and services provided by Service Provider with cash back ("**The Offers**")
3. The Offers are valid until 31 December 2025 ("**the Offer Period**")
4. The Offers cannot be exchanged for cash, other products and services or discounts and are not transferable.
5. Eligible Customers can receive reward benefits including up to 5% cash back on purchasing all Apple products and services. The details can be found in the table below:

<b>Apple Product and Service</b>	<b>Cash back</b>
----------------------------------	------------------

iPhone (including iPhone 16 series)	3%
iPad	3%
Mac and MacBook Air/ MacBook Pro	4%
Apple Watch	3%
HomePod	4%
AirPods	5%
Beats	5%
Accessories	5%
Apple TV	3%

6. Cash back is applied at checkout and represents a reduction in the overall price of the product.
7. The Offers will only be valid when paying with an eligible HSBC Premier Mastercard®.
8. Payment must be made on an eligible HSBC Premier Mastercard® issued in HK and deliveries can only be made within HK. For example, if you are an HSBC HK Premier customer, you must use your HSBC Premier Mastercard® to make the purchase and order to a HK address while using the HK version of the Service Provider site.
9. Product line availability is subject to stock availability and not guaranteed.
10. To make a purchase, customers' delivery address and registered cardholder address must match.
11. Customers can purchase up to a maximum of 3 products, up to HKD19,000, once per day.
12. Product prices are subject to change at any time.
13. The Offers cannot be added retrospectively to an order.
14. The Offers are entirely provided by the Service Provider. HSBC is not responsible for issues related to devices, order fulfilment, delivery or returns. Return and exchange policies will be provided by Service Provider and shared at the time of purchase.



15. Delivery charges may apply for remote locations.
16. The Offers are subject to these terms and conditions and the Service Provider's Terms and Conditions. We and Service Provider reserve the right to vary or cancel the offers, or amend the terms and conditions from time to time without prior notice. Please refer to our website for the latest details, availability and terms and conditions of the offers.
17. Apple is a trademark of Apple Inc. Apple is not a participant in or sponsor of this promotion.
18. These terms and conditions are subject to prevailing regulatory requirements.
19. These terms and conditions shall be construed and governed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
20. In the event of any discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of this document and these terms and conditions, the English version shall apply and prevail.

\*To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited

**滙豐卓越理財客戶尊享優惠 – Apple 禮遇之條款及細則**

1. 優惠僅適用於位於香港特別行政區的香港上海滙豐銀行有限公司（「本行」）的滙豐卓越理財信用卡®客戶（「合資格客戶」）。詳情請向 Carlton One（「優惠提供商」）查詢。
2. 合資格客戶購買優惠提供商的指定 Apple 產品可享回贈優惠（「優惠」）。
3. 本優惠有效期至 2025 年 12 月 31 日（「優惠期」）。
4. 優惠不可兌換現金、其他貨品、服務或折扣，亦不可轉讓。
5. 合資格客戶購買所有 Apple 產品及服務，可享高達 5%回贈優惠。有關詳情請參閱以下列表：

<b>Apple 產品及服務</b>	<b>回贈優惠</b>
iPhone	3%
iPad	3%
Mac and MacBook Air/ MacBook Pro	4%
Apple Watch	3%
HomePod	4%
AirPods	5%
Beats	5%
Accessories	5%
Apple TV	3%

6. 付款時的回贈優惠代表產品整體價格降低。
7. 客戶需使用合資格的滙豐卓越理財信用卡®付款才可享受此優惠。
8. 必須使用香港發行的滙豐卓越理財信用卡®付款，且只能於香港送貨。例如，如果您是香港滙豐卓越理財客戶，需使用優惠提供商香港版網站下單及送貨地址須為香港地址，並使用滙豐卓越理財信用卡®付款。
9. 可選購的產品取決於庫存情況，並不向客戶保證。
10. 客戶於下單時填寫的送貨地址需與持卡人之帳單地址一致。
11. 客戶每天最多可購買 3 件產品，金額上限港幣 19,000 元。
12. 產品價格可能隨時變更。
13. 此優惠不能於付款後追加。
14. 此優惠完全由第三方 CarltonOne 提供。滙豐銀行不對與設備、訂單履行、交付或退貨相關的問題負責。退貨和換貨政策將由 CarltonOne 提供並在購買時提供給客戶。
15. 客戶可能需要為偏遠地區派送支付額外運費。
16. 本優惠受本條款及細則及服務供應商的條款及細則約束。本行和服務供應商保留於任何情況下更改或取消優惠或修改相關條款及細則的權利而毋須事前通知合資格客戶或任何人。請查看相關網站以了解最新詳情、有效期及條款及細則。
17. Apple 是 Apple Inc. 的商標。Apple 並非本優惠的參與者或贊助商。
18. 本條款及細則均受現行的監管條例約束。
19. 本條款及細則受香港特別行政區法律管轄並據此解釋。



20. 本條款及細則的中英文版本如有歧義，概以英文版本為準。

借定唔借？還得到先好借！

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發